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Malvik Bygdeblad

Ønskes alle våre lesere.
Redaksjonen

Takk
Vi vil takke alle for den store del

takelse som ble vist ved min hustru og
vår mor, Edith’s sykdom og bortgang.

En spesiell takk rettes til hjemme
sykepleien og sosialkontoret i Malvik.

Sverre Grim Kindset og barna

Hjertelig takk
for oppmerksomheten på 70-årsdagene
våre. Nelly Larsen og Ivar LØvås

Hjertelig takk
for oppmerksomheten på dagen.

Lilly TrØbak
Hjertelig takk
for oppmerksomheten på dagen min.

Anna Sveian

Hjertelig takk
for oppmerksomheten på dagen den 28.
februar. Hilsen Jorunn GrØnberg

Hjertelig takk
for oppmerksomheten på dagen den 10.
mars 1985. Reidar Moan

Dagmamma søkes
til Erik og Marius, 2 og 4 år.
Tlf. 970944.

Rune har mistet
sin blå og hvite Keaven Keegan fotball
på strekningen Hommelvik—Saksvik
ved fotbalibane.

Henv. tlf. 97 06 98.

Et blankt glassfat
savnes etter arbeiderkvinnegruppas fest
19. januar. Vær vennlig å levere det
tilbake til Folkets Hus.

Konfirmantdress
Blå speilflØyelsjakke, grå bukse/vest,
brukt 2 ganger, passer ca. 173 lengde.
Selges til 1/2 pris. Tif. 97 05 48.

Dagmamma søkes
til Arne Vidar, 2 år, Vikhammeråsen.
Tlf. 97 05 Il. Hjemmesykepleien.

Kan noen hjelpe
et voksent par med leie av hus eller
leilighet. Helst Midtsand—Hundhama
ren.
Ring vennligst Krogstad, tlf. 52 3311
mellom kl. 8.00—15.00.

Kontirmantklær til salgs.
Burgunder flØyelsjakke. Grå bukse/vest
str. 167. TIf. 97 06 80 etter kl. 17.00.

Fra 15.04.85
påtar jeg meg igjen snekkeroppdrag.
Oddmund Draveng, tlf. 97 10 27.

Malvik kommune har fattet vedtak om at det kan gies tilskudd til tiltak som
fremmer trafikksikkerheten.

Det kan søkes om støtte til f.eks. vegbelysning på spesielt trafikkfarlige
steder, utbedring av trafikkfarlige avkjØrsler/punkter, sikring av barnas
skoleveg, lekeplasser o.l.

Følgende kan søke om tilskudd:
Frivillige organisasjoner, velforeninger, idrettslag o.l.

Søknad om tildeling må begrunnes og inneholde kostnadsoverslag og
opplysninger om den Øvrige finansiering.
SØknaden sendes kommuneingeniøren i Malvik, ‘7550 Hommelvik, innen
15. mai 1985.

Kommuneingeniøren

VIKARER I FAMILIEBARNEHAGENE

Familiebarnehagen har behov for 2 vikarer — én i Hommelvik-området og
én på Ytre Malvik — til å ta imot barn i sitt eget hjem når en familiedagmor
er syk eller fraværende av andre grunner.
Barna er i alderen 0—7 år.

Vikarene lønnes etter ltr. 6.

Nærmere opplysninger om lønn, arbeidsforhold o.l. fås ved henvendelse til
Familiebarnehagen ved styrer Sin Helgesen, tlf. 97 05 Il, linje 251.

Søknad vedlagt attester og vitnemål stiles til Malvik sosialkontor med
søknadsfrist 20.04.85.

Helse- og sosialetaten

MALVIK TRYGDEKONTOR
I forbindelse med overgang til EDB-systemet INFOTRYGD for våre
utbetalings- og regnskapsrutiner, må dessverre trygdekontoret holde stengt
for all ekspedisjon følgende dager:

TORSDAG 11.04.1985 åpner vi kontoret til vanlig tid. Vi håper da å ha alt
klart til å ta i mot våre klienter, og betjene dem ved hjelp av det installerte
terminalutstyret.

Malvik trygdekontor er med dette ferdig med en 6 måneder lang og svært
så hektisk prosjektpeniode. Vi vil i denne sammenheng få takke publikum
for utvist forståelse og tålmod i denne tida. Det er derfor å håpe at vi ved
hjelp av det nye utstyret kan gi noe igjen i form av en bedre service og
raskere saksbehandling.

Fi’i sp~1tc ~J STØTTE TIL TRAFIKKSIKKERHETSTILTAK

I MALVIKGod påske

Onsdag
Tirsdag
Onsdag

3. april 1985
9. april 1985

10. april 1985

Trygdesjefen

ÅRSMØTE
Fellesorganisasjonen Folkets Hus, Hommelvik, holder årsmøte
tirsdag 23. april kl. 19.00.
Representantskapet innkalles kun på denne måte.

Styret
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K pellsaken
Det ble tverrpolitisk kvinneopprØr mot kommunens planer i kapell-
saken i Mostadmark.
Ved behandlingen av kommunebudsjettet i kommunestyret for tre-
fire måneder siden var det 4 medlemmer, 2 kvinner og 2 menn, som
stemte for utsettelse av kapellbyggingen på ubestemt tid, og i
stedet stille gratis kirkebusser til rådighet for folk i Mostadmark
som ville til kirka i Hommelvik.

Nå er også de andre kvinnelige medlemmer i kommunestyret
kommet til at kommunen må ha bedre bruk for sine penger enn til å
bygge et overdimensjonert kapell, når et mindre kapell som folk i
Mostadmark tidligere har ment skulle være tilstrekkelig. Især når
kommunen også har så mange andre uløste oppgaver.

Planene for et kapell i Mostadmark har tidligere vært drøftet.
Sokneprest Stuve viste stor interesse for saken, som for 20—25 år
siden ble satt i gang ved kronerulling i Menighetsbladet. Meraker
Brug lovte å gi gratis tømmer, og kapellet ble anslått til å ville
koste om lag 300.000 kroner. Nå skal det være brukt mere enn
dette til planlegging.

Vi trodde det skulle bli slutt på dette, etter vår mening uheldige
foretagende, når vi fikk nytt kommunestyre i fjor. Vi har her i
Bygdebladet hatt mange innlegg fra interesserte med advarsler
mot å bygge et slikt unødig stort kapell, men det var som å snakke
for dØve ører.

For et par år siden skrev vi: «Innsenderne kan ikke skjønne at
kommunen kan ha råd til å bygge et så stort og kostbart kapell, når
det finnes så mye her i kommunen som det bør rettes på. Det som
blir nevnt er naturlig nok våre gater og veger, foruten halvferdige
anlegg og dertil nye planlagte anlegg.

Vi må nok si oss enig i slike meningsytringer. Vi også kjenner
våre gater og veger og halvferdige anlegg.»

Kapellsaken er nå blitt godt stoff i avisene, og det ser ut til at
noen har til hensikt å sette bygdelag opp mot hverandre med
feilaktige opplysninger om tidligere investeringer i Mostadmark og
manglende dugnadsinnsats andre steder i kommunen.

De kvinnelige medlemmer i kommunestyret våknet til slutt. Hva
de mannlige medlemmer nå mener, vet vi ikke når dette skrives.

K.N.

NYH FRA
TRYGDEKONTORET

Som lovt i forrige nummer av Bygde-
bladet vil trygdekontoret etterhvert rede
gjØre for de endringer som skjer innenfor
Lov om folketrygd i løpet av 1985.

Denne gang vil vi supplere vår forrige
redegjØrelse om de endringer som har
skjedd:

FRA 1. januar 1985
— Krav om sykepenger, fØdseispenger

etter lovens kapittel 3 vil bli foreldet
etter 3 — tre — måneder (tidl. 6
måneder). Dette gjelder krav som blir
framsatt både fra arbeidstaker og fra
arbeidsgiver som har forskottert
sykepenger m.v.

— Fødseispenger til hjemmearbeidende
kvinner heves til kr. 3.654,—.

— Reglene for sykemelding med tilbake
virkende kraft vil bli strengere.

— Prisgrensen for stØnad til bil heves til
kr. 70.000,—.

FRA 1. april 1985
— Minsteinntekten for å få rett til syke-

penger Økes til 50 % av folketrygdens
grunnbelØp, d.v.s. kr. 12.100,— (tidl.
10.000,—).

— Det ytes ikke sykepenger for den
delen av inntekten som overstiger
seks ganger grunnbeløpet, d.v.s.
kr. 145.200,— (tidl. kr. 193.600,—).

— StØnadstiden for sykepenger bereg
nes til 90 dager, når en trygdet har
tatt ut gradert alderspensjon.

I tillegg kommer nye bestemmelser for
sykepenger under permisjon og for tryg
dede som når pensjonsalder eller trekker
seg tilbake fra yrkeslivet.

Nærmere opplysninger fåes ved hen
vendelse til trygdekontoret.

MALVIK TRYGDEKONTOR

17. mai i Ytre Malvik
Lag og foreninger som Ønsker å ha salg,
arrangement osv, på dag- eller kveldstid i
Ytre Malvik 17. mai 1985, bes sende
søknad om dette innen 16. april til

17. mai-komitéen i Ytre Malvik
vi Jon Hagen, Torpvegen,
7560 Vikhamar.

—.- w____,,_- — — -,_~- - -~ - — - -,-- - -~ - -,_-~- - - —-- - —

RedaktØr for bladet:
KRISTiAN NYGAARDS VOLD, 7550 Hommelvik — Telefon 97 02 52

KARL CHR. HA UGEN, LylJ.ev. 15, 7560 Vikharnar — Telefon 97 73 75

Bestilling av abonnement til utenbygd~ — og ut nland.s boende sendes
Malvik konimunekasse, 7550 HomrneIvi1~, li var ogsa kontingenten,
kr. 75,— pr. år, innbetales forskuddsvis. Postgironr. 5 92 33 05.

T,yÅ4: i. Chris;iansen.s Boktr~Åkeri, 7000 Trondliei,n - TIf. (07) 52 69 60

Malvik Statsalmenning
Søknad om utvirkning for 1985 må
sendes styret innen 10. april.
Kvantum og formål med virket må
tydelig framgå av søknaden.

Styret
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K. ne s - te
k • ro. nasjon av utby gin sgrunn

på eiendommen Naustan
I henhold til godkjent generalplan er det planlagt nye boligområder på eiendom

men Naustan som eies av Bjarne Ørsjødal. Området er kalt Vikahammeråsen Sør II,
og formannskapet har vedtatt at arealet skal erverves og at Malvik Tomteselskap
skal stå for utbyggingen.

I denne forbindelse har det vært forhandlinger mellom kommunen og grunneieren
om minnelig ordning for kjøp, og i følge kommunens forhandlere var grunneieren
positivt innstilt til dette. Det var derfor en overraskelse å få melding fra grunn
eierens advokat om at det under forhandlingene med kommunen var inngått
kjøpekontrakt med Trondheim MØrtelverk A/S på deler av området.

Formannskapet oppfattet dette som grunneieren hadde brutt forhandlingene om
salg av området til kommunen, og formannskapet vedtok i møte 12.02.85 å gi
administrasjonen i oppdrag å forberede ekspropriasjon av de aktuelle områder.
Dette ble så meddelt grunneieren og Trondheim Mørtelverk A/S.

Formannskapet hevder at kommunen fra de sentrale styresmakter er pålagt å
drive en aktiv boligpolitikk, og at den da har som en hovedoppgave å skaffe tilveie
byggeklare tomter. Boligbehovet i kommunen er i boligbyggeprogrammet beregnet
til ca. 100 leiligheter pr. år. I de siste år har byggeaktiviteten ligget under dette, med
gjennomsnitt ca. 60 leiligheter pr. år.

Boligområdet på Naustan er solgt til Trondheim Mørtelverk A/S for en pris av
kr. 100,— pr. kvm. Ved vegskjønn på Vikhamar høsten 1984 ble tomtegrunn
verdsatt mellom kr. 10,— og kr. 90,— pr. kvm., og med en gjennomsnitt på
kr. 57,— pr. kvm. Dette er langs E6, og Vikhammeråsen Sør II ligger ca. I km. fra
E6. -

Kommunen mener at prisen er alt for høy. Grunnprisen sammen med opparbei
delseskostnadene vil sannsynligvis nedfØre en tomtepris mellom 200.000 og 300.000
kroner. Da vil ingen boliger kunne bygges med husbanklån, og bare boligsøkende
med betydelig Økonomiske ressurser vil kunne benytte seg av tomtetilbud.

Det er vesentlig at kommunen har styring med boligbyggingen, og det er derfor
nødvendig å erverve området på Naustan. Formannskapets flertall på 6 har i
henhold til dette vedtatt at kommunen søker om sa~tykke til å ekspropriere
området til boligformål.

Levin Svartås (Sp) foreslår at kommunen avstår fra ekspropriasjon, at Bjarne
Ørsjødal får fritt selge området til Mørtelverket og at kommunen tar kontakt med
MØrtelverket om planlegging, utbygging og tildeling av tomter.

Ekspropria~jon ble vedtatt i kommunestyret med 26 mot 5 stemmer.

Mostadmark Vannverk. Garanti for
lån og dekning av driftsunderskudd
Mostadmark Vannverk har planer om utbygging av 4. byggetrinn fra

Halvardsplassen til Karlstad. Vannverket har i 1978—81 bygd byggetrinn
1—3. Ved denne utbyggingen har kommunen gitt 10 % tilskudd av bygge
kostnadene, samt dekket de årlige driftsunderskudd.

Ved utbyggingen av 4. byggetrinn vil en gi beboerne ved Verket og
Karlstad en sikker vannforsyning. Samtidig vil det gi vannforsyning fram til
det nye boligfeltet på Karlstad.

Vannverket har nå søkt kommunen om dekning av de årlige dnftsunder
skudd, garanti for lån kr. 150.000,— og garanti for byggelån i bygge-
perioden som tilsvarer statstilskuddet og tilknyttingsavgiftene, som utgjør
kr. 275.000,—.

Prosjektet er totalt kostnadsberegnet til kr. 805.000,— og er planlagt
finansiert etter denne plan:

1. Statstilskudd (25 %) Kr. 206.000,—
2. Kommunalt tilskudd (10 % som teknisk bistand) » 80.000,—
3. Tilknyttingsavgifter » 68.510,—
4. Tilskudd fra Meraker Brug A/S » 300.490,—
5. Lån » 150.000,—

Kr. 805.000,—

Kommunestyret gjorde dette
vedtak:
1. Malvik kommune forplikter seg

til å dekke det årlige driftsunder
skudd ved utbyggingen av strek
ningen Halvardsplassen—Karl
stad, men begrenset oppad til
kr. 16.000,— pr. år.

2. Malvik kommune gir Mostad
mark Vannverk garanti for låne-
opptak på inntil kr. 150.000,— i
Malvik Sparebank til delfinansi
ering av vannverkets byggetrinn
4. Garantien gis for 10 år.

3. Malvik kommune gir Mostad
mark Vannverk garanti for byg
gelån på kr. 275.000,— i Malvik
Sparebank. Garantien gis fram til
konvertering, dog ikke ut over 3
år.

Salg av industritomt
i Hommelvik

Firmaet A/S Welgo i Trondheim
har i lengre tid vært i forhandlinger
med kommunen om kjØp av tomt til
etablering i Hommelvik. Det er nå
blitt enighet om at kommunen skal
fradele ei tomt på ca. 10 mål av
eiendommen som ble kjØpt av Hom
melvik Bruk, den såkalte Flistomta.

A/S Welgo er et engrosfirma i
sukkervarer, kjeks, snacks og ser
vicevarer, og det er agent for Friele
kaffe.

Firmaet ble startet i 1968 og har i
dag 20 ansatte, og det hadde i 1984
omsetning på ca. 44 millioner kro
ner, har disponenten Enok Hanssen
opplyst.

Det skal føres opp et lagerbygg på
2700 kvm., og det regnes med å
kunne utvide vareutvalget med bl.a.
fryse- og kjØlevarer, noe som vil
skape flere arbeidsplasser.

Forhandlingene har ført til at
kommunen skal selge ca. 10 mål til
pris kr. 60,— pr. kvm., og dette ble
vedtatt i kommunestyrets siste
møte.

5kattesvi kt
Skatteregnskapet for 2. halvår 1984 er

avlagt og revidert. Kommunens andel
av skatter ble kr. 19.613.514,—, og for
hele året kr. 40.079.235,—.

Dette er kr. 820.765,— mindre enn
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forutsatt i det korrigerte kommunebud
sjett, og kr. 1.929.765,— mindre enn det
opprinnelige budsjett.

De totale skatterestanser utgjØr kr.
3.928.431,—. Dette er en Økning på kr.
547.000,— fra forrige år. Økningen skyl
des vesentlige etterliknede skatter som
ikke er betalt.

Skatteregnskapet ble godkjent av
kommunestyret.

Bompenger
Formannskapet har behandlet SØr

TrØndelag Skogforvaltnings søknad som
er tilrådd av teknisk utvalg om innføring
av bompenger på vegen SkjelltjØnna —

Vikhammervollen.
Det ble foretatt denne innstilling til

kommunestyret:
I. Malvik kommune godkjenner ikke at

Sør-Trøndelag Skogforvaltning ensi
dig får innføre bomvegavgift på
vegen SkjelltjØnna — Vikhammervol
len uten at de Øvrige grunneiere har
gitt skriftlig samtykke.

2. Dersom Sør-TrØndelag Skogforvalt
ning Ønsker å stenge vegen med
bom, må dette varsles med skilting
ved parkeringsplassen på HØnstad.

BYGDEBOKA.
Hva blir det til?

Joda, arbeidet skrider da framover,
om ikke akkurat med stormskritt. •For
det første er et slikt arbeid alltid meget
tidkrevende i seg selv. Dernest har
bygdeboknemnda sjØl ingen mulighet til
å bidra noe vesentlig ut over det å
trekke opp linjene for arbeidet og få det
hele igang. Dermed står man igjen med
det faktum at man må engasjere folk til
arbeidet; folk som har kunnskaper, in
teresse og forutstninger ellers for å
skape noe som både har historisk verdi
og samtidig er leseverdig for alle. Helst
skulle man ha hatt engasjerte på heltid,
men midlene strekker ikke til det. Der
for har nemnda nå engasjert to personer
som på sin fritid samler inn stoff som
seinere skal bearbeides. Dette etter råd
fra profesjonelle historikere som mener
at Malvik nå må prioritere en innsamling
av den «nære» historie. Altså få folk
som leveri dag til å fortelle om det de
måtte ha opplevd eller har hørt andre
fortalt.

Får du derfor forespørsel fra Elsa
Reiersen Langnes, Vikhamar eller Aage
Moan, Hommelvik så er det nemndas
håp at du velvilligst bidrar med de opp
lysninger som du sitter inne med. Og for
all del: tro ikke at bare de store hen
dinger og vyer er verd å fortelle om. I

bygdeboksammenheng har alt interesse.
Derfor håper nemnda på en aktiv med
virkning fra alle som får en forespørsel.

Ennå en ting:
Har du protokoller, brev eller annen

gammel korrespondanse fra foreninger
og lag? Har du gamle brev fra utvandre
de bygdefolk? Har du gamle bilder?

Nemndas medlemmer vil gjerne se det
som måtte finnes. Leit derfor på loft og
i uthus og hjelp til med å kaste lys over
fortida. Det er for framtida dette blir
gjort.

I bygdeboknemnda er følgende med
lemmer:
Olav Øfsti, Vikhamar TIf. 97 64 14
Liv Swendgaard, Vikhamar » 97 65 98
Arnfinn Vikhammermo,

Vikhamar
Harald Melbye, Hommelvik
Tor Haldberg, Hommelvik »

Roald Bye, Hommelvik »

Har du noe på hjertet når det gjelder
bygdeboka, så ta kontakt med en av
nemndas medlemmer.

Kreftaksjonen 1984

R.B.

Aksjonen ble avsluttet fØr jul, og re
sultatet var denne gangen bedre enn
noen gang tidligere. I alt kr. 18.320,—
ble samlet inn ved «Kreftaksjonen
1984», og pengene er sendt til Lands
foreningen Mot Kreft, Oslo.

På vegne av den lokale komité i MaI
vik vil jeg med dette få takke dere som
var med og kjøpte lodd i årets gave
lotteri. Takken går også til skolebarna i
6.klassene ved skolene i Malvik.

Hjertelig takk for en fin innsats!

for Lokalkomitéen i Malvik
Thorleif Bratvold

formann

97 68 10
970751
97 03 85
97 00 Il

Eldresentret
Vikhammer Vestre

Eldresentret har åpent i påsken til
vanlige mØtetider:
Onsdag 3. april og lørdag 6. april.
Påskegjester: Hanne Hoff m/fam.
Sigrid Risan og Oskar Berg.

Årsmøte
Malvik Sykepleieforening har års
møte på eldresentret Vikhammer
Vestre tirsdag 16. april kl. 19.00.
Alle velkommen.

Styret

Studie av lokalsamfunnet
Vi er 13 ungdommer ved Malvik videregående skole som har
«Studie av lokalsamfunnet» som valgfag. Hensikten med dette
valgfaget er å gjøre seg bedre kjent i Malvik kommune. Hittil har vi
bI . a. studert befolknings- og næringsutvikling, dessuten planlegging
i kommunen. Vi har vært på Hommelvik bruk, og vi har hatt besøk
av kommuneplanlegger og ordfører.

Nå planlegger vi en intervjuundersøkelse i kommunen. Etter påske
kan derfor enkelte husstander rundt om i Malvik risikere å få besøk
av oss. Det vi spør om er ufarlig — f.eks. arbeid og pendling,
handelsvarer og fritidsaktiviteter. Vi håper de som får besøk, tar
godt imot oss.

Thomas Bjerkholt
(pastor i Den evangelisk lutherske frikirke i Trondheim) taler på
møtet på Forbord bedehus tirsdag 9. april (3. påskedag) kl. 19.30.
Tema: «Oppreist med Kristus.»
VELKOMMEN Malvik Indremisjonsforening
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DET GAMLE BILDET

I,-”

Nå er det tid for fotball igjen, og dette er Hommelvik Idrettslags guttelag i fotball i 1930. Noen av dem
kom seinere med på A-laget og spilte der i flere år. Litt forandret er de nok blitt siden den gang, men
her er navnene:
1. rekke fra venstre: Reidar Moan, Villy Ska~lge, Harald Boysen.
2. rekke: Kåre Sneisen, Torsten Berg, Henry Sneisen.
3. rekke: Arnstein DahI, Alfred Lundberg, Richard Nilssen, Martin Sæther og Sven Persson.

ÅRsMØTER
Velforeningen Vikhammer

åsen Sør
har holdt årsmøte og foretatt dette valg
på styre:
Formann: Bjørn M. Bjerkan.
Sekretær: Thor Aksel Hagen.
Kasserer: Arne Jacobsen.
Trafikksaker: Svend Krogstad.
Ballplass/friområde: Svein Strandsen
Styremedlem: Grim Mårvik.

Malvik Helsesportiag
har holdt årsmøte og følgende styre ble
valgt:
Formann: Trygve H. Rønning.
N.formann: Borghild Antonsen.
Sekretær: Bente Olufsen.

Kasserer: Oskar Svingen.
Styremedlemmer: Karin Larsen, Greta

Kristiansen og Torbjørn Breivik

Malvik Arbeiderparti
Herredspartiet har holdt årsmøte og
foretatt disse valg:

Øivind Kristiansen, leder, Rolf Sør
gård, nestleder, Dag Dybvad, sekretær,
Helge Hansen, kasserer, Monica Steen,
Solveig Schjetne, Jahn Harry Kristian
sen, Brit Forslund og Jan Stokdahl,
styremedlemmer.

Faglig/politisk utvalg: Rolf Sørgård,
leder, Edvin Leirvik, Steinar Sneisen,
Bjarne Stokdal, Judith Refsnes, Jorun
Sveian, Mary Jullumstrø.

Repr. til A/L TrØnderpresse: Otto
Kvidal, Bjarne Stokdal.

Repr. til AOF: Emmy Kringhaug,
Tordis Stokdal.

Grønberg Vel
har hatt årsmøte og det nye styret ble
følgende:

Arvid Nilsen, leder, Torbjørn Spets,
n.leder, Pål Haugen, kasserer, Helen
Guldseth Haugen, sekretær, Kirsten
Rødde, styremedlem.

Det opplyses at grendahuset leies ut
til alle interesserte, med fortrinnsrett for
medlemmer.

Henv. tlf. 97 05 36.

Muruvik Vel
På årsmøte 14. mars ble følgende

styre valgt:
Håkon Johansen, formann, Gerhard

Gaasø, nestformann, Terje Barstad,
kasserer, Finn H.M. Fagertun, sekre
tær, Reidar Hansen, styremedlem,
Astrid Broholt og Ketil Iversen, vara
medlemmer.
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Stor deltakelse i Jervfjellrennet
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Hommelvik Idrettsiag og Mostadmark Idrettslag arrangerte det 14. turrenn over Jervfjellet søndag 24. mars.
I alt 638 deltok, hvorav 18 aktive.

Starten foregikk som vanlig ved travbanen på Jervskogen, og løypa som er om lag 18 km. har innkomst ved
Samfunnshuset på Sneishaugan.

Arrangementet var godt, men vi savnet høyttaleranlegg ved innkomsten for de aktive.
Birgit Viken vant konkurranseklassen for kvinner for tredje gang og dermed vandrepokalen til odel og eie, og

Sverre Vullum som vant klassen for menn tok sitt andre napp i en oppsatt vandrepokal.
35 statuetter og 64 gullmerker. ble utdelt, og det var 93 som deltok i turrennet for første gang.
ArrangØrene takker alle som hjalp til med et vellykket turrenn. Resultatene for deltakerne i konkurranse-

klassene ble:

Kl. 1:
I. Astrid Moen
2. Ingunn Solli

Kl. 2:
1. Birgit Viken

Kl. 6:
Kirsten Vullum

Kl. I:

1.11.29 1. Sverre Vullum
1.22.12 2. Endre Rindalsholt

3. Terje DrØyvold
4. Kjell Fremstad

1.04.41 5. Gunnar Moen
6. Paul Johan Sundt

Kl. 3:
1.07.32 I. Øyvind Værnes

2. Geir Eidem

50.47
54.00
57.58

1.00.06
1.03.52
1.11.30

59.48
1.06.05

Statuetten ble tildelt disse for 10 ganger deltakelse:
Sigurd Amundsen, Wenche Amundsen, Gunhild Brobak, Lars Buåsli, Anita Fossli, Hanne Fredriksli, Olav Fuglem, Finn
Roger Hallien, Kjell Haugen, Nina Haugen, AsbjØrn JullumstrØ, Rolf Harry Korstad, Øyvind Kristiansen, Ola Kyllo, Erling
Moen, BjØrg Schanke, Toralf Schanke, Torgeir Schanke, Gunnar Sesseng, Torgeir Sneisen, Olav Svendgård, Roar Svend
gård, OddbjØrn Sæther, Terje Thoresen, Jan Thorshaug, Eli Valleraunet, Astrid Viken, Bjarne Viken, Gunnar Viken, Randi
Viken, Roger Viken, Håkon Vullum, Kirsten Vullum, Helge Øwre, Gudrun Aas.

Gullmerket for 6 ganger deltakelse ble tildelt disse:
Martjn Hammer, BØrge Sneisen, Toril Sandvik, Rolf Inge Nevermo, Ottar Antonsen, Steinar Leirvik, Trude Garberg, Kan
Værnes, Anne Mette Husa, BjØrn Bromseth, Heidi BrØseth, Ole Klokkerhaug, May Lis Johnsen, Thomas Eliasen, Kåre
Sæther, Per Arne Pedersen, Bjarne Foss, Odd Jostein Malvik, Terje Fremstad, Jan Erik Foss, Linda Slåttli, Øystein
Gullseth, Berit Iversen, Eli BrØseth, Kjersti Valstad, Frode Moen, Armand Valstad, Morten Eriksen, Lisa Sneisen, John Åge
Byberg, Finn H. Fagertun, Karen M. Kyllo, Pål Haugen, Trond Eliasen, Gjertrud DrØyli, Frank Eriksen, Jan HalstadtrØ,
Svein Olav Haug, Ann Marit Bonaunet, Karsten Jensen, Rolf Solberg, Olav Fossen, Birgit Barstad, Grete Barstad, Martin
Barstad, Ivar Halseth, Ole Tronstad, Yngve Tronstad, Ragnar Solem, Harald Olufsen, Kristin NØrkov, Ingunn Spets, Kjersti
Sneisen, Mat-jus Thoresen, Ocid Værnes, Trude Venn, Ruth Fossen, Ellen Værnes, BjØrn Sverre Svendsen, Ståle Sonflå,
Oddmund Aalberg, Erlend Fossbakken, OddbjØrn Aunet, Roar SjØtrØ. K.N.

Statuetten til 35 og gullmerket til 64 deltakere

I.,

—.

Kvinner: Menn: Kl. 6:
1. Ola Renå
2. OddbjØrn Svendgård
3. Ole GrØtte

Kl. 7:

58.07
1.03.29
1.03.52

I. Helge Øwre 1.07.17

Kl. 9:
I. Erling Værnes 1.06.32

Kl.Il:
I. Tormod Haugan 1.14. 15
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Litt omkring
regjeringsskiftet

i 1935
20. mars i år var det 50 år siden Johan

Nygaardsvold dannet sin regjering.
Dette jubiléet er blitt omtalt i aviser,
radio og fjernsyn, og vi skal her bare ta
med noen småbiter omkring regjerings-
skiftet, som vi har sakset fra Arbeider
Avisa.

Etter uenighet innen de borgerlige par
tier måtte Joh. Ludw. Mowinckels re
gjering gå av, og Johan Nygaardsvold ble
av Kongen anmodet om å danne ny
regjering og denne tiltrådte 20. mars.

Gamle Even Folstad, som hadde vært
lærer ved Bakken skole, flagget da i to
dager for den tidligere eleven sin som var
blitt statsminister.

Etter regjeringsskiftet ble Nygaards
vold gratulert av stortingsmann Ivar
Lykke fra Trondheim, som hadde vært
statsminister i Høyres regjering i 1926/
27. Da Lykke gratulerte, la han til på
skjemt at det var svært til kar husmanns
gutten fra Hommelvika var blitt.

«Å, du veit,» svarte Nygaardsvold,
«skinnstakken heng igjen på KjØlstad på
vona.»

Det var det ei husmannsdatter hadde
svart folk da de gratulerte henne etter
giftermålet med en bondesØnn og skulle
flytte til en av de største gårdene i bygda.

Dersom det skulle gå galt, så mente
hun at det gikk an å flytte tilbake til
husmannsplassen og ta i bruk den gamle
skinnstakken som hun hadde hengt igjen
for sikkerhets skyld.

En dag etter regjeringsskiftet traff
Johan Nygaardsvold også stortingsmann
Harald Gram fra Høyre. Det ble snakket
en del om den nye regjeringa, og Ny
gaardsvold hadde da sagt at det kom vel
ikke til å vare så lenge.

«Jo, du kommer nok til å bli sittende i
10 år, du,» hadde Gram sagt.

Han fikk rett. Det ble 10 år. 5 år her i
landet og 5 år i England under krigen.

Dette regjeringsskiftet skjedde i den
tida som seinere er blitt kalt de harde
tredve-åra, og det vi her har tatt med er
små tillegg til det ellers politiske alvor
både fØr og etter regjeringsskiftet.

17. mai i Hommelvik
Lag og foreninger som er interessert i

salgsboder ved ungdomsskolen i Rom
melvik 17. mai, må sende skriftlig sØk
nad til 17. mai-komitéen v? Trond Svin
gen.

Tenkt aktivitet i boden må framgå av
søknaden.

SØknadsfrist IS. april.
17. mai-komitéen

Malvik Idrettslag
Årsmøte i skiavdelingen holdes i

Samfunnshuset onsdag 17. april kl.
18.30.

Vanlige årsmØtesaker.
Saker som ønskes behandlet sendes

styret 14 dager før årsmøtet.
Før årsmøtet vil det bli delt ut pre

mier for karusellrennet og klubbmester
skap.

retn

Til den som stjal
en korg i en sportsvogn utenfor Trondos
i Hommelvik 21. mars.

Du ble iakttatt. Vær vennlig å bring
den tilbake.

Et 50-å rsjubileum: De ‘~ 14
Melodi: Lyckliga gatan.

Tiderna kommer, och tiderna går.
Nu er jag gammal och trØtt her jag står.
Jag vandrat i skogar, och gått over fjellen,
och visste at her fikk jag vila før kvellen.
Her har jag vilat mina trØtta ben mången en gång.
Her har jag vaknat mången morgon, sjungit en sång.

Jag kan inte tro det som Øgonen ser:
Den gamla arresten, — den fins inte mer.
Borta er kåken, — hur kunne jag veta —.

Borta er gumman som gav mig at eta.
Jag blev så forundrat, — jag finner ei orden —.

Den gamla arresten er jemnat med jorden.
Var skal en gammal fattig luffare styra sin gång?
Och hvem skal nu få lysna til min morgonsång?

Her står jag ensam, och utan en peng —,

utan en matbit, — och utan en seng.
Jag står her så sorgsen, och minnarna strØmma
om kåken och sengen jag aldri kan glØmma.
Du fins inte mera, — der fins bara minnen.
Och snart er vel de ochså borta med vinden.
Detta er slutten på et eventyr, — som var en gång —.

HØr på en fattig gammal luffare, hør hans klagesång.

Harry Nilssen

KONTORASSISTENT — VIKARIAT
Ved elver’kets kontor er det ledig vikariat for kontorassistent i 2/5 stilling
fram til 3 1.03.86.
Lønn etter trinn 7—IS. Vanlige kommunale vilkår.
Nærmere opplysninger: TIf. 97 01 Il, Resell/Jensen.
Søknad vedlagt kopi av vitnemål og attester sendes Malvik kommune,
Hommelvik, innen 15.04.85.

Oppfordring til vo sne sjakkspillere
Malvik sjakklubb har i første rekke tenkt på å få lære bort sjakk til
ungdommen i kommunen. Nå vil vi se hvordan interessen er hos de
voksne. Intreresserte kan ringe til:
Formann Øyvind Andersen tlf. 97 72 33 eller
Agnar Aamodt tlf. 97 73 65.

Dere kan også skrive til Malvik sjakklubb, adr.:
Malvik sjakklubb, Postboks 13, 7560 VIKAHAMAR.

Gullarmbånd mistet
utenfor SvØmmehallen i
21/3 kl. 22. DusØr.

Styret Eva Vaagland, tlf. 97 60 44.

Hommelvik
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Isfiskekonkurranse med
stor deltakelse

Malvik Jeger- og Fiskerforenings is
fiskekonkurranse på FollsjØen søndag
10. mars fikk i alt 175 deltakere på tross
av regn og hustri vær.

Det ble fisket med både mark og
maggot, men stor fangst ble det ikke,
bare 20 fisk, og de var små.

Resultater:
Menn:
I. AsbjØrn Slind, 3 fisk — 229 gram.
2. Samuel Fors, I fisk — 140 gram.
3. Knut Trondsen, I fisk — 80 gram.

Kvinner:
I. Betsy Krogen, I fisk — 82 gram.
2. Eli Sneisen, 2 fisk — 80 gram.

10 - 16 år:
I. Jan Andre Pettersen, I fisk — 110

gram
2. BjØrnar Slind, I fisk — 95 gram.
3. Lars H. Verkland, I fisk — 68 gram.

Under 10 år:
1. Ann Karin KjØsnes, I fisk — 72

gram.

2. Rita Amundsen, I fisk — 66 gram.
3. Bendik Slind, I fisk — 10 gram.

Spekeskinker ble vunnet på nr. Y hvit
35 og K blå 60. Malvik Jeger- og Fisker-
forening takker handelsstanden, bedrif
ter og banken for gavepremier, og
Meraker Brug for tillatelse til å holde
konkurransen på Follsjøen.

Til båtinteressert
Selv om jeg har vansker med å svare i

og med at «Båtinteressert» ikke bruker
navn er artikkelen åpenbart skrevet av
en person med så stor interesse for båt-
foreningen at jeg allikevel velger å
svare.

Det er helt korrekt som du skriver at
det i det siste året ikke har vært holdt
med lemsmØte. Dette beklager jeg og får
ta det fulle ansvar for det. Båttur har
det vært invitert til. Avlyst p.g.a.
manglende deltagelse.

Fiskekonkurransene i de senere år
har ikke vært noen suksess, og har ført
til utgifter for foreningen. Foreningens
styre har heller valgt å få til praktiske
realiteter for foreningens medlemmer og
andre, såsom oppkjØring/utsettingssted

for båter, flytebrygge, rydding av lager
for båter vinterstid, opptaking og ut
setting av båter, samt forarbeid for små
båthavn og klubbhus ved Nygården. Vi
har også ordnet med grunnundersøk
else, fortøyninger.

Dette er selvfølgelig ikke nok, men
med de økonomiske ressurser laget har
er dette det vi har maktet i den senere
tid.

Når det gjelder spørsmål om navne
skifte har jeg ikke endret syn, og i styret
var det I person som stemte imot
navneendringen, og hvis jeg ikke husker
feil ingen stemmer imot på årsmøte av
ca. 40 personer, så din påstand om at
«en del» var enig med den gamle for
mannen er betydelig overdrevet.

Hvorvidt virksomheten er ramlet
sammen synes jeg du skulle redegjøre
noe nærmere om, og jeg har herved den
glede å invitere deg til foreningens års
møte hvor vi etter årsmelding og regn
skap, (men før valg) vil ta for oss
foreningens virksomhet, der det bl.a. vil
bli fremmet forslag om utbygging av
småbåthavn Nygården, oppsetting av
klubbhus, undersøkelse over småbåt
havn ved Vikhammerskjæret i Ytre
Malvik.

Det eneste punkt jeg er uenig med deg
i er småbåthavn Midtsand, ikke på
grunn av beliggenheten, men ganske
enkelt av den grunn at mjllioninnvister
inger som dette vil kreve, ikke er real
istisk målsetting, idet, jeg tror at vi må
stille et stykke bak i køen når det gjelder
kommunale midler. Eller kanskje vi skal
be AsbjØrn NØstmo om en kommentar
til dette?

Realistisk bør man være, og det er
derfor at jeg tror at din artikkel er med
på å forvrenge de faktiske forhold for
båtforeningen. Jeg forutsetter derfor at
du møter i foreningens årsmøte for å
redegjøre for ditt syn. Årsmøte holdes i
Sandbakken skole 23. april kl. 19.00.

Hvis du ikke gjør dette betrakter jeg
ditt innlegg som lite seriøst, og spesielt
da du ikke viser hvem du er, noe også
redaktøren av bygdebladet får merke
seg, siden du har brukt mitt navn som
referansepunkt. Har du lyst til å møte
styret, har vi styremøte før årsmøtet 16.
april. Sted for møtet får du ved å kon
takte meg.

Vel møtt!
Klaus Hofstad

I. -~

l,~ 61

Dette er reven som skulle vært med på fotografens bilde 1.
april.

LØKKAS RINTEN—
LØKKAJOGGEN

Malvik IL minner om at LØKKASPRINTEN går lørdag 13. april kl.
14.00 og «JOGGEN» lørdag 27. april kl. 14.00.

Et mosjonsløp for hele familien.
Nytt av året: Familiekontingent flere enn to kr. 80.00. Enkeltstart kr.

40.00 inklusive startavgift.
Premier ved Ioddtrekning, merker etter I. 3. 5. gang start. Har du ikke

begynt forbredelsene er det ennu tid.
Heia mosjonister og andre, still til start i LØKKAJOGGEN. Forhånds

påmelding kan skje til: TOR WARNES, 7560 VIKHAMAR tlf. 97 68 89.
HILMAR KNUDSEN, TORPVEGEN 39, 7563 Malvik tlf. 97 69 83. Eller
senest 1/2 time før start.

Malvik IL. friidrettsavdelingen

Malvik Fotoklubb

Møte holdes onsdag l7. april kl.
19.00 i Hommelvik barneskole.
Ta med bilder for diskusjon.

Styret
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Vi som vokste opp i Vika
x

av K.N.
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Etter skisporten er skØytelØp blitt
nasjonalsport nr. 2, selv om skØyte
sporten har hatt forholdsvis få utØvere.
Men alle har vel i sin tid løpt på
skøyter, fra den tid det ble brukt stokk
skøyter og fram til mere moderne ut
styr. Om høsten var det ofte blank is på
alle vatn, på Ness-dammen, StavsjØen
og Hommelviktjønna. Ness-dammen
var vel den som ble brukt mest, og det
fortelles at Bernhard Spets og Edvard
Brandslet var gode skØytelØpere i sin
tid. Seinere kom yngre løpere til, helt
fram til Thomas Byberg som ble norges-
mester og olympiadeltaker i 1948.

Til å begynne med var utstyret vårt
skruskøyter, og så ble det det vi kalte
«hurtiglØpere». Det var skøyter med
snabel eller kr011 frampå. Noen hadde
også sagbladskØyter, som ble laget av
smeden Torstein Pettersen på Bruket,
og disse skØytene var langt skarpere
enn våre «hurtiglØpere» som var kjøpt i
forretningene.

Så skaffet vi oss det vi kalte pansere,
lengdeløpsskøyter, men uten sko. Det
hadde vi ikke råd til. Pansere med sko
ble det ikke fØr idrettslaget begynte å
islegge idrettsplassen i l930-åra. Før
den tid ble det brukt spennreimer og
feitreimer som vi festet skøytene med.
Da ble de også festet godt, nesten så
fØttene mangen gang visnet bort i bek
sømskoene når det var kaldt.

Det var forresten ikke bare på Ness
dammen, Stavsjøen og på Hommelvik
tjØnna det ble drevet med skØytelØp. På
gater og veger ble skøytene brukt, og
nedover bakker ble det konkurrert. Vi
hoppa også på skøytene. Vi laget ei
grop i isen som skulle være hopp, og det

ble hoppa ganske langt. Helt ufarlig var
det ikke å hoppe mangfoldige meter på
vegene, og det kunne gå hardt utover
skøytene. Var de tynnslipte fra før,
hendte det at de rØk tvert av.

Dersom vi skulle i veg å kjøpe melk
ble skØ3’tene tatt i bruk når det var is på
vegene% og inn på meieriet gikk vi med
skøytene på. Der var det steingolv, så
det hørtes godt når vi kom, og
meierska, Sofie Hammerberg, var ikke
bare blid på oss.

Når vi først snakker om melk og
meieriet kan vi ta med at det på Ness
dammen ble saget is som ble kjørt til
ishuset på meieriet. Der ble isen brukt
til avkjøling utover våren og sommeren.
Elektriske kjøleskap fantes ikke i den
tida, og melka ble ikke pasteurisert eller
homogonisert som nå. Isen på Ness
dammen ble saget i blokker på nærmere
en kubikkmeter størrele. Vi sto ofte å så
på arbeiderne som saget og på hesten
med slede som hentet isen til meieriet.

En gang var en av sagerne, Oluf
Nilsdal, så uheldig at han sklei på isen
og dalt i det åpne vatnet. Det tok ikke
så lang tid før han kom opp på isen
igjen, og da satt han farten opp for å
løpe heim. Det var over 20 kuldegrader
og han var gjennomvåt i klærne som
straks frøs til is. Han løp fra Ness
dammen opp Nordbakken opp til Ness
bakkan over Kudalsskelet ned til Selbu
vegen og heim. Det var over en kilo
meter med motbakker før han kom
heim, men det gikk bra.

Av vintersport som vi ellers drev med
kan vi vel også ta med at kjelken ble
langt mere brukt i den tida vi vokste
opp enn nå. Svahyllan, Revkula, Ness

bakkvegen, HommelvikhØgda og Mo
lØfta var blant de bakker som ble mye
brukt. Ei lang stang var styreredskapen,
og med stor kjelke fra Stordalsmyra
eller Isdammen nedover de trange
svingene i Løfta og forbi årstallet 1888,
som var hogd inn i fjellveggen nedenfor
huset til Anton Undhjem, gikk det ned
over til riksvegen. Noen stor biltrafikk
var det i den tida ikke.

Fjell-
reglene
1. Legg ikke ut pa langtur

uten trening.
2. Meld fra hvor du gar.
3. Vis respekt for været og

værmeldingene.
4. Lytt til erfarne fjellfolk.
5. Vær rustet mot uvær og

kulde selv på korte turer.
Ta alltid med ryggsekk og
det utstyr fjellet krever. På
lengre turer: Alltid spade!

6. Husk kart og kompass.
7. Gå ikke alene.
8. Vend i tide, det er ingen

skam å snu.
9. Spar på kreftene og grav

deg inn i snøen om nødven
dig.

~- ~ i~U~i
~-4~ -
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Lars Buåsli bor på gården Buåsli 2-3 kilometer overfor Hommelvik, og han er 77 år.
Hans far som var fra Leinstrand kjøpte gården i 1911 og da var Lars 3 år, men han husker den dagen da de flytta dit.
Selv tok Lars over gården da faren døde i 1954. Gården er på om lag 40 mål dyrkajord og 100 mål skog. De hadde
tidligere hest, kyr, sauer, gris og høns, men nå har vi bare noen sauer, sier han.
I sin ungdom var han bonde-dreng rundt om på gårdene om sommeren og i skogsarbeid om vinteren. Seinere drev
han i noen år med tømmerkjøring i kommune- og statsskogen og hos andre skogeiere.

Lars Buåsli har vært medlem i Hommelvik Skytterlag i 57 år, har deltatt i flere landskytterstevner, blant annet i
Harstad i 1947, som han har mye å fortelle om, og som sikkert også mange andre husker. Det var skyss med lastebil
og på trebenker, og allerede opp til Hommelvikhøgda måtte de hjelpe til med å skyve bilen. Det måtte de også gjøre i
flere bakker, men de kom fram da det fra Mosjøen var ordnet med båt både for dem og andre deltakere. Stevnet i
Harstad ble ellers meget vellykket, sier han.
Han var formann i skytterlaget 113 år, og han ble æresmedlem på skytterlagets 100-årsdag.
I yngre år deltok han i hopp, langrenn og kombinert på ski, men det er i Jervfjellrennet han har gjort sin største
innsats. Dette begynte som illegalt renn under krigen, så ble det opphold i noen år til det på nytt kom i gang. Turløpet
var den gang lengre enn nå. De startet fra Stavsjøen og gikk til Vulusjøen, Jervfjellet, Fosslivollen over Vollamarka til
Slette og derfra til Sneishaugan, og han er vel den som har deltatt i Jervfjellrennet flest ganger. Med sine 77 år var
han i år rennets eldste deltaker.

,~..

.~.‘

K.N.
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Kvinner for fred, avd. Hommelvik,
har i 1984 holdt 9 medlemsmØter. I til
legg har vi ledet fellesmØte for Kvinner
for fred i- Trondheim med Ragnhild
Haarstad som hovedtaler.

Fredsdamene fra FrØya hadde vi invi
tert, likeså Berit Østberg sôm leste dikt
og Eva MjØen som fortalte om freds
arbeidet på FrØya. Disse tre overrakte
vi Harry Nilssen sin ,diktsamling «Det
står ei rogn» Som et ‘minne fra oss i
Vika. -

Berit Østberg har laget et. skuespill
om forhåndslagring og lossinga på
Djupvasskaia. Dette skuespillet blir
framfØrt her til hØsten av teatergruppa
til Hommevik AUL. Siste hØst deltok vi
som statister i Pete Watkins film om
atomtrussel, som foregikk på Stjørdal.
Spennende erfaring ble hØstet, men en
hel lørdag gikk med til kanskje 5-10
minutter på fllmlerretet. Evakuering fra
Kvislabakken skole til Frosta skole i bil.
KØkjøring med full bagasje, kofferter,
sykler, barnevogner m.m. Rasjonerings
kort ble utdelt på Frosta, og panikk for
å sikre seg først.

Denne scenen gikk fint og Pete
Watkins var svært fornøyd med de ca.
300 deltakere.

Før jul deltok 2 av gruppa i lândstreff
på GjØvik. Årets nobelprisvinner, bis
kop Desmond Tutu, var en stor opp
levelse. Vi hadde salg av kort og
stjerner til inntekt for Afrika.

Vi hørte hans tale på Nordre, deltok i
fakkeltog og hørte festtalen etterpå.
Barn for fred på GrØnberg var også
sammen med oss.

Malvik Jeger- og
Fiskerforening

På Malvik Jeger- og Fiskerforenings
årsmøte ble det vedtatt å sette i gang en
vervekampanje for å øke medlemstallet.

MJFF har følgende ting å tilby sine
medlemmer: Vi disponerer en stor del
av den laksefØrende del av Homla elv,
og vi selger fiskekort til fordelaktige
priser til våre medlemmer.

Vi disponerer 2 jaktterreng i
kommunen på til sammen 23.000 mål.
Her kan det jaktes hovedsakelig på
skogsfugl og hare.

Ellers arbeider vi med å anlegge
leirdue- og elgskytebane i Slåttdalen
vest for FollsjØen.

Vi arbeider også med å bygge et
foreningshus med klekkeri ved Homla.

Vi arrangerer en årlig isfiskekon
kurranse og en årlig natursti.

Vi har følgende medlemskontingenter:
Hovedmedlem m/tidsskrift kr. 145,—
uten tidsskrift kr. 115,—.
Juniormedlem m/tidsskrift (t.o.m. 19 år)
kr. 85,—.

Frivillig Jegerprøve 1985
Malvik Jeger- og Fiskerforening har

utdannet instruktØrer for gjennomfØring
av jegerprøven.

Vi skal arrangere både frivillige
studieringer og et praktisk obligatorisk
kurs.

Studieringene omhandler stoff til den
obligatoriske teoretiske prøven.

Kandidater som er interessert i dette
tilbudet kan ringe tlf. 57 25 74 for nær
mere opplysninger mandag — fredag
etter kl. 19.00.

MJFF

MALVIK KOMM. KINOER
Vikhamar 14.4.

Hommelvik 17.4.

Redlgert av Harald Byberg
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Kl. 18.00 7 år

ADAM TØNSBERG ~
PETER REICHHARDT MORTEN HOFF

Kl. 20.00 12 år kr. 15,—

Kvinner for fred En gang i måneden deltar vi på felles-
møte i Trondheim. Vi viser til tidligere
annonsering av våre medlemsmøter. Vi
begynner etter hvert å bli flere aktive,
men ønsker at enda flere må slutte seg
til oss. Vi møtes hjemme hos hverandre,
men blir det for mange må møtene
legges til Forum Kafeteria.

Vennligst ta kontakt om det er noen
som ønsker å være med.

Familiemedlem u/tidsskrift (ektefelle
eller barn inntil 20 år til et hoved
medlem) kr. 40,—.
Pensjonistmedlem m/tidsskrift (over 67
år) kr. 85,—.
Styret i Malvik Jeger- og Fiskerforening
består av: Tor Bostad, formann,
Kristian Slind, nestformann, Ole Breen,
sekretær, Magne Thomassen, kasserer,
Per Eggen og Jostein Vikan styremed

Irene Jensen lemmer.

Fest
arrangeres i Mostadmark 3. april

kl. 21.00. Musikk av Borseths
gammeldansorkest r.

Arr.: ULM

Gammelvolistuggu
på Vennafjellet er åpen hver dag
fra 31/3 til 8/4. Gode parkerings
plasser, løyper og terreng.


